
Bestyrelsesmøde den 10. november 2014 

Til stede: Kaspar, Frank, Camilla 

Afbud: Morten, Arun, Tine 

 

1. Altaner 
Kaspar har været til møde hos SWE. Et møde med bestyrelsen omkring processen af altaner vil 
være uden omkostninger, men i fald der skal afholdes beboermøde, vil udgiften beløbe sig til ca. 
50.000 DKK. Der bør derfor nedsættes et udvalg, hvortil interesserede kan melde sig, og Kaspar vil 
fungere som bestyrelsens kontakt, efter Tine har trukket sig fra udvalget. Denne udgift må være en 
del af udgiften for de eventuelle altaner, og ikke en udgift for foreningen. Bestyrelsen tager kontakt 
til Kim for at afklaret økonomi/tilmelding. 
 

2. Flemmings kontrakt 
Bestyrelsen undersøger videre, om foreningernes størrelser er grunden til forskellen i aflønningen 
af Flemming. Vi mener, at idet Strandbo1 er mindre end Strandbo2, er det korrekt med en forskel i 
niveauet. 
 

3.  Trappeudvalget 
Der er pt. farveprøver i nr. 10. Der er dog enighed om, at prøverne ikke stemmer overens med det, 
der er talt om med Gitte Hoff. Vi kan ikke se, at de svarer overens med det, der er diskuteret mht. 
farvevalg, hvorfor der tages kontakt til Gitte Hoff for at få afklaret, om der er tale om prøver på de 
farver, der skal anvendes, eller om det er for at se kontrasterne. Vi tager kontakt senere, da hun har 
oplyst, at farveprøverne vil foregå i uge 46. 
Frank tager kontakt til Gitte Hoff, der pt. er ved at indhente tilbud fra håndværkere. 
 

 


